
U N I V E R S I T E T E T  I  B E R G E N  
 
Protokoll 

Studiestyret ved Det humanistiske fakultet 

 

Tidspunkt: 09.03.22, kl. 12.15-14.00.  

Sted: Harald Hårfagresgate 1, styrerommet 1 etasje. 

 

Til stede: 

Svein Ivar Angell, Benedicte Mosby Irgens (IF), Heming Gujord (LLE), Randi Gressgård (SKOK), Sigrid 

Ørevik (LUHF), Sissel Undheim (AHKR), Jesse Tomalty (FOF), Pål Steiner (UB) og Ole Thomassen 

Hjortland under sak 11. 

 

Forfall: 

Asle Tellefsen (studentrepresentant) og Lea Fabri (studentrepresentant).  

 

Fra administrasjonen: 

Ranveig Lote, Inger Marie Hatløy, Signe Nilssen, Hanne Svanholm Misje, Signe Nielsen og Rebekka 

Nistad. 

 

 

 

 

I  Godkjenning av innkalling og saksliste 

  Godkjent, sak 14/22 ble meldt i møtet. 

II  Godkjenning av protokoll fra møtet den 09.02.2022 

  Godkjent. 

 

III  Orienteringssaker 

   
SAK 4/22  Registrerte studenter ved Det humanistiske fakultet våren 2022  

Vedtak:  Studiestyret tar rapporten til etterretning.  

SAK 11/22  UiB FRAM - konsekvenser for organiseringen av undervisningen  

  Ole Thomassen Hjortland innledet om UiB FRAM, mål og tidsrammene for prosjektet. 



 

Innspill til saken: 

  Hva kan gjøres med undervisningstiden for å legge til rette for sammenhengende 

forskning? Må ikke gå på bekostning av undervisningskvaliteten. Det er fagmiljøene som må utvikle 

sammenhengene tid til forskning og styrke sammenhengen mellom undervisning og forskning. De to 

pilotinstituttene ved HF er svært ulike og dette er positivt for å få avdekket likheter og ulikheter, t.d. 

ved blokkundervisning mot semesterundervisning.   

Vi må tilpasse undervisningstilbudet til ressursene, spesielt krevende for de små fagmiljøene. Et 

mulig tiltak er å øke bruken av digitale læringspakker. Hvordan kan vi forbedre arbeidstidregnskapet 

slik at dette er et verktøy for undervisningsplanleggingen?  Læringsutbyttet i programmene må stå i 

forhold til våre ressurser.  

Vedtak: Studiestyret tar rapporten til etterretning, evt innspill tas med i det videre arbeidet i 

UiB FRAM.   

 

IV   Drøftingssaker  

SAK 12/22 Studieportefølje og ressursbruk  

Svein Ivar Angell innledet om arbeidet om studieportefølje og ressursbruk som er satt i gang av 

dekanatet. Momenter som kom frem under drøftingen: 

• Formell og faktisk bruk til undervisning, behov for en gjennomgang og standardisering av 

arbeidstidsregnskap mellom instituttene.  

• Ved redesign av studieprogram må læringsutbyttet være gjennomtenkt slik at 

arbeidsbelastning pr emne og underviser står i forhold til den faktiske uttellingen man skal ha 

i arbeidstidsregnskapet. 

• Utvikling av digitale undervisningspakker, t.d. som studenten kan bruke til forberedelser, 

ferdighetstrening og repetisjon.  

• Gjennomgang av HFs utfyllende regler til Forskrift om opptak, studier, vurdering og grader 

ved Universitetet i Bergen, har vi særordninger som kan fjernes og eller forenkles slik at 

ressursbruken går ned.  

 

V   Vedtakssaker  

SAK 13/22  Ekstern fagfellerapport for masterprogrammet i litteraturvitenskap 

Vedtak: Studiestyret tar rapporten til etterretning 

 

 

 



Sak 14/22 Undervisningsforum - orienteringssak 

Det planlegges for et digitalt undervisningsforum i april, tema er det digitale 

undervisningsopplegget som er utviklet ved Ex. Phil. Det legges opp til et program på 

ca. 60 minutter. 

 

Bergen, 15.03.22 

 

Svein Ivar Angell 

visedekan       Ranveig Lote 

studiesjef 

 


